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متن پرسش

سلام استاد عزیز: آیا انتقام سپاه همان انتقام سختی بود که وعده آن را می دادند. ما دلهایمان با

شهادت حاج قاسم داغدار شده و تنها یک انتقام درخور و متناسب با این ترور آن را آرام می کند. زدن

یک پایگاه آمریکایی (هرچند دومین پایگاه بزرگ آنها در عراق باشد) چگونه می تواند با خون سلیمانی

ما که سر ترامپ به اندازه کفشش ارزش ندارد باشد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مهم شکستن هیمنهی آمریکا است از آن جهت که نمیتواند با این برخورد،

ابرقدرتیِ خود را ادامه دهد. قصّه، قصّهی تخریب یک پادگان از آمریکا نیست، قصّه از این قرار است

که بحمداالله ما او را در شرایطی قرار دادهایم که نمیتواند عکسالعمل نشان دهد و خداوند با تدبیر

خود کاری کرد که اسرائیل یعنی فرزندِ ناخلف و دردانهی استکبار در تیررس موشکهای ما باشد و ما

اعلام کردیم اگر جواب موشکهای ما را که به «عین الاسد» خورده است بدهد، اسرائیل را با خاک

یکسان میکنیم. آیا زمینهای از آن بهتر، برای زمینگیرشدنِ ابرقدرتیِ آمریکا تصور میشد؟! و مطمئن

باشید شرایطی را خون آن شهید بزرگوار فراهم کرد که افول آمریکا به سرعتی بیش از آنکه ما فکر

میکردیم در حالِ تحقق است. موفق باشید.


